
Title (en)
VACUUM CLEANER FILTER BAG WITH FILM IN THE AREA OF THE HOLDING PLATE

Title (de)
STAUBSAUGERFILTERBEUTEL MIT FOLIE IM BEREICH DER HALTEPLATTE

Title (fr)
ÉLÉMENT FILTRANT D'ASPIRATEUR SOUS POURVU DE FEUILLE DANS LA ZONE DE LA PLAQUE DE RETENUE

Publication
EP 3560402 A1 20191030 (DE)

Application
EP 18169777 A 20180427

Priority
EP 18169777 A 20180427

Abstract (en)
[origin: WO2019206532A1] The invention relates to a vacuum cleaner filter bag comprising a bag wall and a holding plate which is connected to the
bag wall. The bag wall has a film region in which a plastic film is arranged, and the film region comprises a first sub-region in which the bag wall is
formed solely by the plastic film or in which the plastic film forms the outermost layer of the bag wall. The film region comprises a second sub-region
in which the plastic film is overlapped by a nonwoven fabric element (3). The holding plate is connected to the plastic film and the nonwoven fabric
element (3), in particular the holding plate is welded thereto, and the nonwoven fabric element (3) has at least one part (11, 12) which is connected
to the bag wall part surrounding the film region.

Abstract (de)
Die Erfindung umfasst einen Staubsaugerfilterbeutel umfassend eine Beutelwand und eine mit der Beutelwand verbundene Halteplatte, wobei die
Beutelwand einen Folienbereich aufweist, in dem eine Kunststofffolie angeordnet ist, wobei der Folienbereich einen ersten Teilbereich umfasst, in
dem die Beutelwand ausschließlich durch die Kunststofffolie gebildet wird oder in dem die Kunststofffolie die äußerste Lage der Beutelwand bildet,
wobei der Folienbereich einen zweiten Teilbereich umfasst, in dem die Kunststofffolie von einem Vliesstoffelement (3) überlappt wird, wobei die
Halteplatte mit der Kunststofffolie und dem Vliesstoffelement (3) verbunden, insbesondere verschweißt, ist und wobei das Vliesstoffelement (3)
wenigstens einen Teil (11, 12) aufweist, der mit dem den Folienbereich umgebenden Teil der Beutelwand verbunden ist.
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